

Møde i FLS

Dato og sted: 02.05.24,

Til stede: Anja (SEK), Daniel, Elisabeth, Amanda og Cecilie

Afbud: Maria

Referat

| | Punkt | Beslutning |
|---|-------------------------------|--|
| 1 | Valg af ordstyrer og referent | Ordstyrer: Amanda Referent: Cecilie |
| 2 | Godkendelse af referat | Godkendt |
| 3 | Nyt fra SEK | SEK har fået ansat flere i økonomi. |
| | Økonomi | <p>SEK har fået ekstra midler til ferielejr i år - derfor vi har fået 50.000 pr lejr i år.</p> <p>Fondene har været gode i år, så der er stadig penge i overskud. Midlerne skal bruges dette år.</p> <p>Anja vil kigge på om vi kan overføre dem til næste års aktivitetstilskud. Andre bud: Ekstra penge til septembermødet, så vi kan få federe oplægsholdere ud.</p> <p>Nogle af pengene kunne være udover og være hjælperpleje (noget spiseligt eller drikke). På lejren eller forweekend/evalueringsweekend.</p> <p>Få oplæg f.eks. ligesom hende fra mødrehjælpen - muligvis online, ud til hjælperne (eller fysisk i nogle af de store byer).</p> |
| 4 | FLS-opgaver | Daniel får kigget på at rydde op i Facebook-gruppen. |
| 5 | Tshirts | <p>Vi har fundet design, nu skal vi vælge farven. Sort t-shirt-hvidt tryk.</p> <p>GERNE ÅRSTAL PÅ T-SHIRTEN.</p> <p>Det kunne være nice med forklæder, og give de køkkenfrivillige noget lækkert.</p> <p>1 t-shirts til hver hjælper i år.</p> |

| | | |
|----|--------------------------------|--|
| 6 | Pædagogisk bagvagt 2024 | Anja har rakt ud til dem fra tidligere (ferielejrfrivillige). Pt. er der fuldt dækket ind med 2-3 hver uge. Der var super god respons på at være igen. |
| 7 | Martsmøde | Referatet er godkendt og kan ligges op. Anja gør dette. |
| 8 | Fastholdelse og underretninger | Anja har lavet en folder/pjece vi frivillige kan orientere os i. |
| 9 | Mentorordning (SEK) | 2 ferielejrfrivillige har budt ind på, at det lyder mega fedt. De vil gerne være dette for 2 børn/unger. |
| 10 | Facebook gruppe | Amanda vil skrive til admin om at guide folk over i den officielle gruppe. |
| 11 | Eventuelt | Ønsker fra LL til læring: FLS tænker at det er et martsmøde punkt, hvor vi kan vende dette, tage det til diskussion og debat. Det kunne være nice, at få disse profiler i LL. Anja vil undersøge tilbud og platforme. |
| 12 | Næste møde | 6/6 kl. 18:30 |